
條款及細則
此優惠只適用於指定業務合作夥伴(詳情請向園林閣/所屬的機構查詢)│價格由2023年1月9日起生效│此優惠不適用於情人節及其前夕│優惠如有任何更改，恕不另行通知│需預先訂座及於訂座時提供                      
有效證明文件上的姓名或號碼│於結帳前提供有效證明文件│只限堂食及每次最多12位享用│優惠不可兌換現金│優惠不可與其他優惠或折扣同時使用│如有任何爭議，龍堡國際保留此優惠之最終決定權

Terms and Conditions
The offers are offered to designated business partner only (Please contact Cafe by the Park / your organization for more information)│Prices will be effective from 9 January 2023│                                  
The offers are not applicable on Eve of Valentine’s Day and Valentine’s Day│The offers are subject to change without notice│Advance reservation is required and                                                                             
please indicate the name or number on valid identity document upon making reservation│Valid identity document must be presented before bill settlement│For dine-in consumption and                       
limited to maximum of 12 diners in one table│Offer cannot be exchanged for cash│Offer cannot be used in conjunction with other promotions or discounts│In case of disputes,                                              
the decision of B P International shall be final

星期一至四  MON TO THU

星期一至五   MON TO FRI

星期六至日及公眾假期  SAT TO SUN & PUBLIC HOLIDAYS

星期五至日、公眾假期及前夕  FRI TO SUN, EVE OF PUBLIC HOLIDAYS & PUBLIC HOLIDAYS

以上價錢已包括加一服務費 Prices are inclusive of 10% service charge
優惠有效期由2023年1月9日至2023年4月30日 This offers are valid from 9 January 2023 to 30 April 2023

HK$240+10%

HK$388+10%HK$528+10% HK$418+10%

HK$398+10% HK$438+10%HK$548+10%

HK$250+10%HK$220+10%

HK$210+10%HK$280+10%

HK$300+10%


